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CONCEPT VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING PROMETHEUS 
 
Datum:  Dinsdag 24 mei 2022, 13.00 uur  
Locatie:  Aula, Commissiekamer 3  
Aanwezig:  19 leden, inclusief 5 bestuursleden 
 
 
De vergaderstukken zijn te raadplegen via https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-
ledenvergadering.  
 
1. Opening en mededelingen (voorzitter Marco Hagendijk) 

• De voorzitter heet iedereen welkom. 
• Afmeldingen ontvangen van Jo Kok en penningmeester Remco Blijleven. De voorzitter zal de 

agendapunten 4 en 5 voor zijn rekening nemen.  
• Bij agendapunt 6, Wijziging bestuur, is vermeld dat er een vacature is voor een penningmeester en 

algemeen bestuurslid. Voor één van de vacatures is een interne oplossing gevonden. Dit zal later 
toegelicht worden.   

• De voorzitter vraagt de aanwezigen een minuut stilte in acht te nemen voor Prometheusleden die 
afgelopen jaar zijn overleden.  
 

2. Vaststelling verslag ALV 2021 (voorzitter Marco Hagendijk) 
Er zijn geen vragen of opmerkingen ontvangen. De ALV stelt het verslag ongewijzigd vast.  

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Verslag ALV2021 19 100% - - GOEDGEKEURD 

 
3. Bestuursverslag 2021 (secretaris Kim Scheffelaar) 

De secretaris licht het verslag kort toe. Net als 2020 ging 2021 grotendeels gebukt onder corona en de 
daarmee gemoeide overheidsmaatregelen. Veel live activiteiten konden daardoor geen doorgang 
vinden maar onze manager Jackie heeft veel online alternatieven georganiseerd zoals kook- en 
bloemschikworkshops en homequizzen. Zelfs Sinterklaas kon de campus dit jaar niet bezoeken; het 
programma werd omgezet naar een interactief online event.  

 
Diverse kortingsaanbieders hadden het zwaar in verband met corona en konden Prometheus-leden 
geen korting meer bieden. Prometheus heeft hen zoveel mogelijk proberen te steunen door prijzen voor 
activiteiten juist bij hen in te kopen.  
 
Doordat het programma grotendeels online heeft plaatsgevonden, zijn onze vrijwilligers en hosts in 
2021 niet of nauwelijks ingezet. Hopelijk zal dat in 2022 anders zijn.  
 
De sanering van het gepachte stuk grond van de voormalige dochtervereniging Ruitersport is afgerond. 
Het wachten is op afgifte van de schoongrondverklaring door de Omgevingsdienst Haaglanden zodat dit 
dossier afgerond kan worden.  
Sinds 1 februari 2021 is PrometheusPlus geen dochtervereniging meer. Leden van PrometheusPlus 
waren en blijven lid van Prometheus. PrometheusPlus organiseert volgende maand haar eigen ALV 
waarin o.a. besloten wordt over de zelfstandige toekomst van de vereniging.  
 
Het budget dat het College van Bestuur jaarlijks aan Prometheus beschikbaar stelt, is sinds eind 2021 
ondergebracht bij HR. Dit geldt ook voor de manager van Prometheus. Dit biedt mogelijkheden voor 
een intensievere samenwerking tussen Universiteitsdienst en Prometheus. Met de diverse diensten 
(financiën, legal, HR, etc.) zullen in 2022 werkafspraken op papier gezet worden. Prometheus behoudt 
haar status als zelfstandige vereniging.  

 
  

https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-ledenvergadering
https://www.tudelft.nl/prometheus/organisatie/algemene-ledenvergadering
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4. Financiën (voorzitter Marco Hagendijk)  
• Financieel jaarverslag 2021 
• Begroting 2022 
• Goedkeuring financieel jaarverslag 2021 & begroting 2022 
• Decharge van het bestuur 

 
Bij afwezigheid van onze penningmeester Remco Blijleven vat de voorzitter Marco Hagendijk het 
financieel verslag samen.  
 
Het boekjaar 2021 is afgesloten een positief resultaat van € 17.060 t.o.v. het begrote nul resultaat. Voor 
een groot deel is dit resultaat toe te schrijven aan corona. Hierdoor is de ontvangen bijdrage vanuit het 
College van Bestuur en de ontvangen contributie niet volledig uitgenut ten behoeve van 
personeelsactiviteiten. 
 
Ook dit jaar heeft Prometheus weer een aanzienlijke verenigingsbijdrage toegekend aan het THUIS-
programma. Door het positieve resultaat is het eigen vermogen gegroeid naar € 66.958 waarmee de 
vereniging ruim voldoet aan het aanbevolen minimum van € 50.000. 
 
In 2019 is een voorziening voor getroffen van € 15.000 opgenomen voor de sanering van de ruiterbak 
op het terrein van stal Poot. In boekjaar 2021 heeft de eigenaar van stal Poot een bedrag naar 
Prometheus overgemaakt van € 9.800. Dit is 80% van de taxatiewaarde van de opstallen die op het 
terrein van stal Poot stonden op het moment van beëindiging van de erfpacht. Nadat de sanering is 
afgerond zal de resterende 20% worden betaald.  
 
In de begroting van 2022 is uitgegaan van een ‘regulier’ verenigingsjaar. Wel wil Prometheus wat 
‘teruggeven’ aan de leden nu er weer een normaal jaar in het verschiet ligt. We willen een aantal gratis 
campusactiviteiten gaan organiseren en diverse online activiteiten continueren en aan bijdragen, want 
deze zijn de afgelopen 2 jaar een groot succes gebleken. 
 
Prometheus staat er financieel goed voor. Het vermogen is op dit moment toereikend genoeg om 
eventuele exploitatietekorten te kunnen opvangen. Een aanbevolen minimum om calamiteiten te 
kunnen opvangen is € 50.000. Hier zal het bestuur ook aan vasthouden. 
 
De kascommissie heeft eerder alle stukken gecontroleerd en akkoord bevonden.  
 
De voorzitter bedankt mede namens de penningmeester alle leden, vrijwilligers en met name Jackie 
voor haar hulp en inzet. Ook de kascommissieleden worden bedankt: Ada Ruiterman en Meijerrathken.  
 
De ALV keurt de jaarstukken inclusief het bestuursverslag goed en verleent decharge aan het bestuur.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Jaarstukken incl. 
bestuursverslag 

19 100% - - GOEDGEKEURD 

Decharge bestuur 19 100% - - GOEDGEKEURD 
 
5. Verkiezing leden kascommissie (Voorzitter Marco Hagendijk) 

In 2021 is Ada Ruiterman benoemd als kascommissielid voor 2021 en 2022. Voor 2022 en 2023 wordt 
Ernst Harting voorgedragen als kascommissielid. De ALV gaat akkoord met deze voordracht.  
Daarnaast zoeken we nog een reservelid. Gillian Saunders meldt zich tijdens de vergadering aan als 
reservelid.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Verkiezing 
kascommissielid 

18 95% - 5% GOEDGEKEURD 

 
6. Wijzigingen bestuur (voorzitter Marco Hagendijk) 

De bestuurstermijn van Remco Blijleven loopt af en treedt daarom terug uit het bestuur. Remco wordt 
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uitgebreid bedankt voor zijn inzet. Udo Ouwerkerk wordt voorgedragen als opvolger van de 
penningmeester. Ook de bestuurstermijn van Marco Hagendijk loopt af. Marco heeft aangegeven wil 
nog een termijn als voorzitter aan te willen blijven. Tot slot wordt Parvane Sariri voorgedragen als 
algemeen bestuurslid. 
Alle voorgestelde wijzigingen worden akkoord bevonden door ALV. 

 
Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Wijzigingen bestuur 18 95% - 5% GOEDGEKEURD 

 
7. Continuïteit bestuur 

Artikel 18, lid 2 van de Prometheus statuten stelt dat ‘in geval van ontstentenis of belet van alle 
bestuurders of van de enige bestuurder wordt de Vereniging tijdelijk bestuurd door een persoon die 
daartoe door de Algemene Vergadering steeds moet zijn aangewezen’. 
Het bestuur stelt voor om de manager Prometheus hiervoor aan te wijzen. Doordat deze functie nu 
onder HR valt, zal de leidinggevende een vervanger aanwijzen indien de manager ook niet in staat is 
om de vereniging tijdelijk te besturen.   
De ALV is akkoord met dit voorstel.  
 

Onderwerp Aantal stemmen Ja Nee Blanco Resultaat 
Continuïteit bestuur 19 100% - - GOEDGEKEURD 

 
8. Activiteitenplan 2022 (manager Jackie Frew) 

Jackie licht het activiteitenplan kort toe. Inmiddels zijn en worden er al diverse live activiteiten 
georganiseerd. Het aantal deelnemers loopt echter helaas nog wat achter ten opzichte van de situatie 
voor corona. Het is nog niet duidelijk waar dit aan licht.  
Naast een gevarieerd activiteitenprogramma is ledenwerving ook een belangrijk speerpunt.  
Dat de manager Prometheus bij HR is ondergebracht, levert kortere lijnen en daardoor voordelen op 
bijvoorbeeld in het onder de aandacht brengen van Prometheus bij nieuwe medewerkers.  

 
9. Rondvraag (voorzitter Marco Hagendijk) 

Voorafgaand aan de vergadering zijn er geen vragen ontvangen. Uit de zaal komen de volgende 
vragen: 
• Paula Delhez → Heeft de afstoting van PrometheusPlus gevolgen voor die leden?  

Nee, PrometheusPlus leden waren altijd al lid van Prometheus en blijven dit ook. Zij kunnen dan ook 
gewoon deelnemen aan activiteiten en gebruik maken van de kortingsmogelijkheden van 
Prometheus. Omdat Prometheus geen onderscheid wil en mag maken tussen doelgroepen zullen er 
geen activiteiten specifiek gericht op een bepaalde doelgroep georganiseerd worden. In de praktijk 
kan het echter best zo zijn dat een activiteit alleen een bepaalde groep aantrekt.  

• Rob Delhez → Ik vind het wel belangrijk dat de kerstbijeenkomst met reünie-achtig karakter voor 
oud-medewerkers behouden blijft. Gezien het antwoord op de vorige vraag; wordt dit event voortaan 
voor iedereen georganiseerd?  
Nee, dit is geen Prometheus-activiteit maar een activiteit die Prometheus in opdracht van het 
College van Bestuur organiseert, net als het Sinterklaasfeest voor alle medewerkers en hun 
kinderen. Voor zover bekend en indien de situatie het toe laat, zal er een aparte kerstbijeenkomst 
voor gepensioneerde TU-medewerkers georganiseerd blijven worden.  

• Susan Ng-a-Tham → Jullie geven aan behoefte te hebben aan meer leden. Wat is het streven?  
We hebben niet persé een aantal in gedachten maar willen graag meer wetenschappelijk personeel  
aantrekken. Het ledenbestand bestaat nu voornamelijk uit ondersteunend personeel.  

 
10. Sluiting (voorzitter Marco Hagendijk) 

De voorzitter bedankt allen voor hun aanwezigheid en deelname aan de diverse stemrondes. Daarnaast 
wordt Jackie in het bijzonder bedankt voor haar tomeloze inzet.  
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Vastgesteld d.d. XX-XX-2023 
 
 
 
 
 
 ________________________   ________________________   _________________________  
Marco Hagendijk XXX Udo Ouwerkerk 
Voorzitter Secretaris Penningmeester 
 
 
 
 
 
 ________________________   ________________________   _________________________  
Robin de Kruijff John van Duijn Parvane Sariri 
Bestuurslid Bestuurslid Bestuurslid 
 
 
 
 
 ________________________  
XXX 
Bestuurslid 


